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Procesverbali 

 
ZAPISNIK 

 

Sa dvadeset četvrte redovne sednice VII saziva Skupštine opštine Istok, održane: 
29.02.2024.godine, u sali Skupštine opštine Istok, sa početkom u 10:00 časova. 
 
Sednici su prisustvovali sledeći odbornici: 
 

1. Enver Rugova, LDK;  
2. Hajrush Shoshi, LDK; 
3. Faruk Kabashi, LDK; 
4. Haki Podrimaj, LDK; 
5. Faik Alushaj, LDK; 
6. Veton Kurtaj, LDK; 
7. Arta Balaj, LDK; 
8. Liridona Lajçi Avdiaj, LDK;  
9. Valbona Demaj, LDK; 
10. Ruzhdi Metaj, LDK; 
11. Njomza Demaj, LDK;  

12. Agron Gashi, AAK; 
13. Arianit Selmanaj AAK; 
14. Nexhmedin Balaj, AAK; 

15. Ardita Idrizaj, AAK; 
16. Ajshe Metaj,AAK; 
17. Negjdet Ramaj, AAK; 
18. Fjolla Ukaj, AAK; 
19. Florin Dreshaj,VV; 
20. Niman Beqiraj, VV; 
21. Floriana Maxharraj, VV; 
22. Lavdije Bujupaj, VV; 
23. Arian Shatri VV; 
24. Visar Haxhijaj, PDK; 
25. Andi Xhuraj PDK; 

26. Era Visoqi, PDK; 
27. Melis Smakic; 

 

Sastanak je bio otvoren. Sastanku su prisustvovali Ali Nimanaj i sledeći: 
Zamenik gradonačelnika opštine za zajednice g. Valmir Rama, direktori 
direkcija, predstavnici OSCE-a, predstavnici DEMOS-a, administrativni 
službenici kao i lokalni mediji RTV – Fontana (popis potpisa dokaza o učešću je 
sastavni dio ovog zapisnika i isti se nalazi u dosijeu: " primjer 1") 
(Napredak cijelog sastanka je snimljen, CD-ovi sa snimkom su također u fajlu: 
"primjer 2"). 
 
https://www.youtube.com/watch?v=PcUFpPDj8lQ 
(primjer 3) 
 
Sjednicu je otvorio i vodio predsjedavajući Skupštine opštine g. Enver Rugova. 
 

Predsjednik Skupštine - pozdravio je sve prisutne na ovom sastanku. 

http://kk.rks-gov.net/istog/
https://www.youtube.com/watch?v=PcUFpPDj8lQ
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On je otvorio rad za dvadeset i četvrtu redovnu sjednicu VII zakonodavstva i predložio 
sljedeći dnevni red za ovu sjednicu: 
 
Utvrđuje kvorum za održavanje sjednice na osnovu liste potpisa i prisustva u sali, 
prisutno je 27 članova Skupštine. 
 
Nastavljamo sa sastankom: 

 
 

Dnevni  red  
 

 

1.  Obrazloženje izostanaka sa sastanaka, 

2.  Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka, 

3.  Oglašavanje na javnoj raspravi Nacrta - Statuta KKMF u Opštini Istok, 

4. Oglašavanje na javnoj raspravi Nacrta - Opštinske strategije za zaštitu od nasilja u porodici 
(2024 - 2027) i Akcionog plana za zaštitu od nasilja u porodici (2024 - 2026), 

5.  Stavljanje van snage Odluke 00.br.195/2023 od 30.11.2023.godine za zamenu privatne 
nepokretnosti sa nepokretnom imovinom opštine Istok, 

6.  Stavljanje van snage Odluke 00.br.209/2023 od 28.12.2023 za dopunu i izmenu Odluke 
00br.13/2020 za pregovore o nepokretnosti opštine sa "Ulpiana Balaj" doo, 

7.  Razmatranje i usvajanje Predloga odluke o zamjeni nepokretnosti opštine privatnom 
imovinom na ime Ismet Halimaj, 

8. Razmatranje i davanje saglasnosti na Predlog odluke o zamjeni nepokretnosti opštine 
privatnom imovinom na ime Arsim Avdijaj, 

9.  Razmatranje i davanje saglasnosti na Predlog odluke o zamjeni nepokretnosti opštine 
privatnom imovinom na ime Herolinda Osmanaj, 

10.  Pitanja članova Skupštine. 
 
Predsjedavajući Skupštine- imamo obaveštenje sa preporukom koju je poslalo Ministarstvo 
finansija, rada i transfera na zahtev savetnika Negjdeta Ramaja, koji ga je održao pre dva 
sastanka, ali je kasnilo, pa smo ga obratili MALU. , koji vam je upućen Ministarstvu finansija, 
rada i transfera, pa ga predlažem kao tačku dnevnog reda, jer na dan kada ga je predložio 
odbornik Negjdet Ramaj izglasana je Opštinska uredba, ali je ostalo da se inkorporiran na 
osnovu pravne preporuke za ovo pitanje. Vratili su ga kako treba i to treba izglasati da se to 
ugradi u Pravilnik o porezima i kaznama. Ima li još neko prijedloge za tačke dnevnog reda? 
Direktor Abedin Kabashi ima riječ. 
 
Abedin Kabashi - pozdravlja sve prisutne! Prošlog meseca, 31.01.2024, odobrili smo povećanje 
tarife za kompaniju „Ambienti“ i dobili smo rešenje MALS-a da preispitamo zakonitost akta. 
Opravdanje ministarstva je ovo: Ministarstvo životne sredine, prostornog planiranja i 
infrastrukture nakon razmatranja odluke broj 06/2024 KRM „Životna sredina“ operativne 
jedinice u Istoku podiže cenu usluge prikupljanja, transporta i odlaganja otpada nalazim da: 
gore pomenuta odluka treba da sadrži i Zakon br. 08 L-071 za izmenu i dopunu Zakona br. 04 
L-060 o otpadu. Naime, ista odluka o podizanju donesena je i prošle godine, ali su ovaj put 
tražili da se napravi mala korekcija, da smo u odluku koju smo doneli kao Skupština uneli i ova 
dva zakona. Stoga Vas molim da još jednom na dnevni red stavite razmatranje i davanje 
saglasnosti na zahtjev KRM „Životna sredina“ operativne jedinice Istok za povećanje cijene 
usluge prikupljanja, transporta i odlaganja otpada. Hvala ! 
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Predsjedavajući Skupštine- da li neko iz izvršne vlasti ili odbornika ima prijedloge za dnevni 
red, ili ima primjedbe ili sugestije po tačkama dnevnog reda? 
 
Onda stavljam ove dve predložene tačke na glasanje, ko je da stavi predlog Negjdeta Ramaja na 
dnevni red? 
 
Nalazimo da je od 27 prisutnih članova Skupštine sa 27 glasova za, 0 protiv i 0 uzdržanih, 
glasano da se ova tačka uvrsti u dnevni red današnje sjednice. 

 
Predsjedavajući Skupštine- Genc Ademaj. 
 
Genc Ademaj - pozdravlja sve prisutne! Povodom ovog prijedloga da smo morali osloboditi od 
poreza koji su zakonom utvrđeni za boračka pitanja kako bi se uključile i porodice boraca i 
palih boraca, dobro je nasloviti izmjenu Uredbe o porezima, naknadama i kaznama i dodati 
osnovati novi zakon koji je usklađen sa zakonom o oslobađanju od poreza za boračke i 
porodice boraca. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- sada glasa o prijedlogu direktora Abedin Kabashi. Ko će biti na 
dnevnom redu današnjeg sastanka? 
 
Nalazimo da je od 27 prisutnih članova Skupštine sa 21 glasom za 0 protiv i 6 uzdržanih 
glasalo da se ova tačka uvrsti u dnevni red današnje sjednice. 

 
Razmatranje tačke 1. 
 
Predsjedavajući Skupštine - Napominjemo da je sjednici prisutno 27 članova Skupštine. 
 
Razmatranje tačke 2. 

 
Predsjedavajući Skupštine-  Ajše Metaj je tražila riječ. 
Ajše Metaj - pozdravlja sve prisutne! Nemam komentara na zapisnik, ali na tok sastanka, čak i 
na zapisnik koji je napisan, imam komentara. Upravo je vezano za devetu tačku dnevnog reda 
u Pravilniku o obrazovanju, naime moj prijedlog za zamjenu časova stručnim profesorima 
predmetnog predmeta nije se smatrao članom tog pravilnika. Što se tiče onog što je rečeno, ne 
želim da se bavim imenima, o tome šta svi treba da nose u uniformi koja je predviđena 
uredbom iz 2018. godine, to je uvršteno u predlog. Moje pitanje je zašto prijedlog koji sam ja 
dao nije stavljen na glasanje, a drugog kolege? Ovo mogu uputiti Vama predsjedavajućem, a u 
vezi s tim tražim pojašnjenje i od direktora obrazovanja. Imao sam i drugih predloga, ali pošto 
ste rekli da padaju, uvođenje ovog člana bi obogatilo tu uredbu i imalo selektivnije pitanje, jer 
znamo da je ta uredba dugoročna do 2027. ako se ne varam , i nemoj da ulaziš u članak koji je 
bio u korist edukacije, jer ako moj razred bude zamijenjen drugim profesorom, moj programski 
plan će ostati nerealizovan, imam izuzetno veliku zabunu jer moj članak nije uključen i za koji 
Tražim odgovor, to je sve što imam o tome, ne znam zašto moji prijedlozi nisu naišli na 
razumijevanje da se stave na glasanje, nije rečeno da se to usvoji, ali barem treba biti moguće da 
tome pristupimo jer je to u najboljem interesu učenika, građana i obrazovanja uopšte u našoj 
opštini. Svjestan sam da je Uredba sada izglasana, ali je izglasana bez mog prijedloga koji 
nikako nije uredan, a ni moja ovlaštenja ovdje nisu ispoštovana. 
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Predsjedavajući  Skupštine - Rekao sam vam da napravite tekst, da predložite da se stavi na 
glasanje, Hajrushu sam dao rok da napravi tekst, on je to uradio i stavio sam na glasanje, jer 
nije dovoljno da ste raspravljali o tome da se glasa na glasanje, ja nemam pravo braniti nikoga 
da glasa. 
 
Ajshe Metaj - kao što si dao vremena mom kolegi Hajrushu, i meni je trebalo, nisam imao 
vremena više ni da kažem nešto. Nisam imao nikakav lični interes, već samo da Uredba bude 
što bolja. Ne preostaje mi ništa drugo nego da reagujem, vi ste vođa svih ovde, nemam više šta 
da dodam, ali ovo što se desilo je jako loše. 
 
Predsjedavajući Skupštine – riječ ima  direktor Obrazovanja, Naim Behlulaj 
 
Naim Behlulaj - pozdravlja sve prisutne! Razlog zašto nije stavljen na glasanje je taj što 
Ministarstvo obrazovanja ima administrativno uputstvo koje jasno definiše ciljeve zamene 
časova. Direktor škole u uputstvu ministarstva kaže da je dužan da pronađe obrazac za 
zamjenu časova, pa je to bio razlog zašto profesor nije došao na glasanje. Što se tiče 
Hajrushijevog predloga koji je dao za uniforme, ja sam sa tačkom 37 bio svi zaposleni, ali vi ste 
to predložili i glasali ste, a ne moj, moj je da pojasnim da se ne usuđujem da prekršim 
Administrativno uputstvo Ministarstva koje utvrđuje da direktor škole ima obavezu da 
pronađe obrazac za zamjenu časova. 
 
Predsjedavajući Skupštine - Ajshe Metaj ima riječ. 
 
Ajshe Metaj - uz svo poštovanje koje imam prema vama direktore, nije bilo kršenja od strane 
ministarstva ili bilo koga, gdje se iz tog člana traži da se završi nešto što obogaćuje tu Uredbu, 
niko nije imao pravo da kaže da je prekršena. propis se vraća, to sam sa žaljenjem želeo, ali nije 
bilo kršenje propisa, specifikacija zamene časova je trebalo da bude pravo smenjivanja samo 
profesora hemije, razlog što sam još jednom pokazao da u moje fizičko vaspitanje samo tu 
djecu angažuje a moj programski plan ostaje neispunjen, ovo ti ne predstavlja prekršaj ili bilo 
šta, pogriješili ste što me niste uzeli u obzir i uključili u prijedlog, zanemaren sam u mnogo 
aspekata, ja sam direkt i ja govorim, izvini direktore, nisi imao pravo da ne uneseš moj predlog, 
to je sve. 
 
Predsjedajuću Skupštine - govori direktor. 
 
Naim Behlulaj, profesore, nisam ja taj koji je zaustavio prijedlog bilo koga ovdje, vi ih 
predlažete i glasate za njih. Nemamo pravo da kršimo uputstvo Ministarstva, Zakon je veći od 
Uredbe. Što se tiče izgubljenih sati, danas ih mogu zamijeniti. 
 
Ajše Metaj - Žao mi je, ali nema takvog opravdanja. 
 
Predsjedavajući  Skupštine - Reč ima Florin Drešaj. 
 
Florin Dreshaj - Pogledao sam i zapisnik, tražio sam da se jedno pitanje stavi na glasanje, a vi g. 
Predsedavajući, niste to uneli, a vi kažete da se ne usuđujem da ignorišem kada me odbornik 
traži da glasam o nečemu, tog dana niste glasali ni za moj ni za Aishin predlog. I taj pravilnik 
nije pravljen samo za hemiju, nego npr. niko me ne može zamijeniti jer sam ja jedini u školi sa 
njemačkim jezikom, ali sad je prošao, samo me je ohrabrila kad je rekla, ja ne usudi se, ne bacaj 
to na glasanje, cesto je lider. Nadam se da se to neće desiti u budućnosti. Hvala ti! 
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Predsjedavajući Skupštine- kada unesete amandman, da, kažete hoću da ga stavim na glasanje, 
mi ćemo ga staviti na glasanje, vi razgovarate samo o Flori, a to je slučaj i sa Ajshom, bilo je 
rekao je ovde direktor koji napada zakon, a Zakon je veći od Uredbe, i zašto mi je poslat i 
vraćen. 
 
Florin Dreshaj ima riječ. 
 
Florin Dreshaj - moj zahtev se odnosio na zapisnik, to je na petoj strani, gde sam tražio da se 
nešto glasa, a vi to niste uradili. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ima li neko nešto o zapisniku? Ako ne, ko će onda odobriti zapisnik 
sa prethodnog sastanka? 
 
Nalazimo da je zapisnik sa prethodne sednice usvojilo 26 prisutnih članova Skupštine sa 24 
glasa za, 2 protiv i 0 uzdržanih. 

 
Razmatranje tačke 3. 

 
Predsjedavajući Skupštine- otvorio raspravu, imate li nešto o ovoj tački dnevnog reda? Andi 
Xhuraj ima riječ. 
 
Andi Xhuraj - pozdravlja sve prisutne! Iako ovo ide u javnu raspravu, imam predlog da se 
policajci Policijske stanice u Istoku oslobode administrativnih usluga koje plaćaju KKMF-u 
Istok u iznosu od (dva) 2,00 evra. Hvala ti! 
 
Predsednica Skupštine - sad da razjasnimo Endi, danas ne treba ovo da se glasa, ide na javnu 
raspravu, direktor ovde konsultuje zakon. Direktor Zenel Shatri ima riječ. 
 
Zenel Shatri - pozdravlja sve prisutne! Što se tiče otpuštanja policijskih službenika ili različitih 
kategorija, ono je određeno Uredbom o porezima, naknadama i kaznama koja je ranije 
usvojena. Ovim statutom su predviđene uglavnom usluge koje se obavljaju u KKMF-u. Ovaj 
statut je postojao i ranije, ali sada su napravljene neke promene u organizaciji, na primer mi 
smo pilot opština, vrši se određivanje porodičnog lekara za različite oblasti. Za ovaj statut, 
dobili smo jedinstven statut na celom Kosovu. Radi se samo o organizaciji usluga u primarnoj 
zdravstvenoj zaštiti. Zasnovan je na zakonu, ako imate prijedlog, možemo ga razmotriti ili 
glasati. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Andi, kada se ovaj Statut izglasa u Skupštini, onda ide Uredba o 
porezima, taksama i kaznama, treba da bude kako je predložio Negjdeti, kao dopuna 
amandmana, onda stupa na snagu. Veton Kurti ima riječ. 
 
Veton Kurti - pozdravlja sve prisutne! Pročitao sam ovaj Statut, samo sam hteo da pitam 
direktora za upotrebu ultrazvuka, precizira se gde su obučeni, da li se to odnosi samo na 
porodične lekare ili čak i na lekare opšte medicine. 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor. 
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Zenel Shatri - precizira se da mora biti specijalista porodične medicine i potom koristiti 
ultrazvuk. Ne bez da ste specijalista. 
 
Predsjedavajući Skupštine-riječ ima Ajša Metaj 
 
Ajshe Metaj - Pročitao sam Uredbu, dobra je, ali imam neke rasprave, na primer u članu 6 gde 
piše da postoji porodilište u Ministarstvu zdravlja, znamo taj posao, ali da li postoji ginekolog u 
ovu državu vidim kao razlog da razjasnim da li postoji ginekolog ili ne, a član 7 gde piše o 
uslugama koje obavlja Ministarstvo zdravlja, odnosno za reproduktivno zdravlje, ko je 
nadležan i da li imate kandidata za kao i usluge koje se obavljaju za mentalno zdravlje, ove 
usluge su napisane u članu 7 ali se stvarno obavljaju, postoje li stručnjaci koji se bave ovim 
oblastima. Takođe u članu 22 imam kontinuirano stručno usavršavanje zdravstvenih radnika, 
direktor HCMF-a je taj koji određuje ko treba da ide na nastavak razvoja i koja sredstva se 
koriste, da li imate dovoljno budžeta jer je to skupo za profesionalni nastavak mjesto. Kao i u 
članu 26 budžeta, naravno, direktor finansija se bavi time da li su oni proporcionalno 
raspoređeni u tim oblastima kako treba ili imate bolju priliku da više ili manje investirate u bilo 
koji zdravstveni sektor. Imam jos jedno pitanje u vezi budzeta, u ovom clanku je decidirano 
receno da direktor KKMF predlaze opstinskom direktoru obrazovanja da internu reviziju uradi 
uslovno i pitanje za vas je da li ste radili neku internu reviziju koja poznato je kako je tok 
finansija u Ministarstvu zdravlja. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Zenel Shatri. 
Zenel Shatri - ginekološko-akušerska služba u Istoku je prepolovljena. Akušerstvo se zaista ne 
može održavati jer bez operacione sale i stalnog ginekologa to je nemoguće. To je na kartama, a 
mislimo da kada se otvori novi KKMF, akušerstvo je predviđeno, koliko će se realizovati ostaje 
pod znakom pitanja. Dao sam sve od sebe kao direktor da akušerstvo ostane jer tamo gdje 
nema akušera nema ni pedijatra. Ginekolog postoji kao konsultant, očekujemo da se vrate dva, 
ginekolog dolazi dva-tri puta nedeljno. Za mentalni razvoj imamo redovnog psihijatra. Imamo 
i kliničkog psihologa kao konsultanta. Za kontinuirani razvoj zdravstvenog obrazovanja postoji 
za svaku organizaciju i u KKMF-u, interno je organizovan, postoji koordinator, postoji odbor, 
postoje strukture, dok je kontinuirana edukacija za medicinske sestre funkcionalnije nego za 
doktore jer oni se boduju i zasnivaju nakon što su licencirani, problem je finansiranje. Internu 
reviziju smo uradili prošle godine. To je to. 
 
Predsjedavajući Skupštine - hvala direktoru na pregledu. Haki Podrimaj ima riječ. 
 
Haki Podrimaj - pozdravlja sve prisutne! Pročitali smo statut, nakon što izađe na javnu 
raspravu, očekujem učešće fokus grupa, a i mi ćemo kao grupa govoriti kada se vrati u 
Skupštinu. Što se tiče Andijevog prijedloga, potpuno se slažem, ali ne znam koliko imamo 
mogućnosti i koliko to možemo ugraditi u Pravilnik. Dakle, što se tiče onoga što je Andi rekao, 
ne samo o učešću, nego sam rekao da sve usluge koje vam pripadaju u porodičnoj medicini 
treba da budu oslobođene poreza. 
 
Predsednica Skupštine - da li neko želi da govori? Direktor Zenel Shatri je zatražio riječ. 
 
Zenel Shatri - daje neka dodatna pojašnjenja. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ko je ovo pitanje da ide na javnu raspravu? 
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Napominjemo da je od 25 prisutnih odbornika,  25 glasova za, 0 protiv i 0 uzdržanih 
usvojena  tačku dnevnog reda 'Oglašavanje na javnoj raspravi Nacrta - Statuta KKMF-a u 
Opštini Istok. 

 
Razmatranje tačke 4. 

 
Predsjedavajući Skupštine je otvorio raspravu o ovoj tački dnevnog reda, ona je za javnu 
raspravu. Ajshe Metaj ima riječ. 
 
Ajshe Metaj - ovaj Nacrt strategije je takođe dobrodošao, iako se može dalje dovršiti, pažljivo 
sam pročitao. Žrtve nasilja u porodici, posljednje mjesto koje imaju kada pobjegnu od porodice 
je sklonište. Pitanje skloništa je poznato da je u Peći, pa što se tiče finansijske podrške skloništa, 
koliko naša opština uspeva da izdrži to sklonište, s obzirom na broj zaštićenih lica ili žrtava 
porodičnog nasilja. Izuzetno važan faktor koji uzrokuje nasilje u porodici je rodna 
neravnopravnost, jer je općina ovdje uspjela intervenisati da eliminiše manje-više kako bi se 
situacija promijenila. Što se tiče rodne neravnopravnosti, posebno je važno istaći pitanje 
zapošljavanja, u našoj opštini, ako se ne varam, kao što sam ovdje vidio, ima ukupno 195 
zaposlenih, od kojih su samo 64 žene, tako da postoji manifest nejednakost ovde. U 2021. 
godini zbrinuto je ukupno trinaest žrtava nasilja, od toga osam žena i petoro dece, zatim su 
utvrđene i nacionalnosti, gde je dominirala albanska, 2022. godine bilo je pet žrtava, od toga tri 
žene i dvoje dece, a u 2023. godini broj žrtava je kod njih odgojeno jedanaest žena i osmoro 
djece, pri čemu je od ovih jedanaest žena njih šest bile albanske nacionalnosti, a ostale druge 
nacionalnosti. Dakle, poslednje mesto gde završe je prihvatilište u kome im je, po parametrima 
zemlje, samo šest meseci, ali ima i onih čiji problemi nisu rešeni, to treba produžiti, ali i o 
produženju ovaj mandat njihovog boravka je da mogu ostati do godinu dana, ali je za vrijeme 
boravka predviđena finansijska podrška prihvatilišta u budžetu. Drugi faktor koji imaju je 
nasledstvo, gde je žena isključena iz pitanja nasledstva, da li imate mere koje su promenile 
situaciju na bolje. Osnaživanje žena u društvu je faktor koji mora izvući žene iz situacije, a ima 
veze i sa procesima donošenja odluka. Pitanje je u odnosu na druge godine, vidim da je malo 
zastupljeno na pozicijama odlučivanja, ali da li ste mogli više učiniti na jačanju uloge žena u 
procesima donošenja odluka, mislim na imenovanje žena direktora. Što se tiče finansijske 
podrške, da li postoje dodatna sredstva osim opštinskog budžeta koja se moraju planirati i 
odakle ta sredstva? Što se tiče stambenog zbrinjavanja, opština može ostvariti i druge olakšice 
planiranjem posla ili nuđenjem subvencije ako žrtve razmišljaju o otvaranju biznisa. To je sve. 
 
Predsjedavajući Skupštine- hvala profesore! Agron Gashi ima riječ. 
 
Agron Gaši - pozdrav svima prisutnima! Imam dvije tačke u ovom nacrtu strategije i akcionog 
plana, pročitao sam ga, a što se tiče prvog dijela o nasilju u porodici, budžet nije preciziran, 
koliko je izdvojeno niti u kojim oblastima ili aktivnostima je podržano, ako je to akcioni plan za 
dvije godine mora biti preciziran. Nisam vidio precizirano izdvajanje budžeta ili pružanje 
hitnih usluga za žrtve nasilja u porodici jer ponekad dođu iznenada, ako imamo te slučajeve, 
pružanje medicinskih i mentalnih zdravstvenih usluga za žrtve nasilja u porodici, budžet mora 
biti specificiran i za ovaj dio. To je tačka na kojoj i druge opštine praktikuju posredovanje pri 
zapošljavanju u slučajevima nasilja u porodici, jer te žene ostaju bez podrške i kada izađu iz 
skloništa traže posao jer je došlo do sukoba i pitanje je šta opština radi, da li Predviđeno je u 
ovom akcionom planu da posreduje u bilo kojoj firmi sa vama koja nudi posao ovim ženama. U 
drugoj tački rodne ravnopravnosti na jednom mjestu je naglašeno jačanje uloge žena u društvu 
kroz unapređenje i povećanje broja žena na pozicijama odlučivanja. Znamo i predizborno 
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obećanje predsednika Feratija i potpredsednika Nimanaja gde su direkcije podeljene 50-50, gde 
u ovom slučaju imamo dvanaest direktora i samo dve su žene. Pošto je u ovom planu 
naglašeno da će biti 50-50, moje pitanje za organe odlučivanja je kako ćete to postići, ako sami 
niste dobar primjer u pogledu rodne ravnopravnosti u opštini. Hvala vam puno. 
 
Predsjedavajući Skupštine- da li neko želi da govori? Uostalom, pozivam Vloru Gjocin da 
odgovori na pitanja odbornika. 
 
Vlora Gjoci - pozdrav za sve prisutne! On je to povezao kao uobičajeno pitanje sa pozicijama 
odlučivanja, o tome smo razgovarali zajedno sa radnom grupom kada smo to uključili u plan, 
na osnovu Zakona o ravnopravnosti polova, ostaje u rukama institucija koliko će doprinesemo, 
na nama je da vidimo koliko je posla urađeno i da će se dostići ovaj procenat. Što se tiče 
budžeta, u zavisnosti od aktivnosti koje smo planirali, onda određujemo koliko nam je 
sredstava potrebno za realizaciju te aktivnosti, to je bila zajednička odluka radne grupe. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Lavdije Bujupaj. 
 
Lavdije Bujupaj - pozdravlja sve prisutne! Želeo sam da izrazim zabrinutost na osnovu 
činjenice da je na nivou zemlje od decembra prošle godine do januara ove godine prijavljeno 
oko 2.000 slučajeva nasilja u porodici, a ono što više zabrinjava je 90% ovih slučajeva žene i 
devojke. . Kao centar za socijalni rad, imao sam pitanje da li je odlukom Vlade koja je doneta u 
oktobru 2022. godine, gde je odlučeno da mere prema onim akterima koji vrše nasilje u 
porodici, utiču na ublažavanje ove mere protiv nasilja nad žene i devojke strože, veće kazne, a 
da li je to uticalo na smanjenje nasilja u našoj opštini. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktorka Merita Bytyçi. 
 
Merita Bytyçi - pozdravlja sve prisutne! Te vladine politike, kao što vidite, imamo porast 
slučajeva nasilja u porodici, ali mi smo srećom jedna od rijetkih opština koje subvencioniraju 
ove kategorije, pa su našle podršku naše općine. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ima li neko nešto? Ayshe Metaj. 
 
Ajshe Metaj - podrška se tamo videla, drago mi je da je udvostručena. Rekli ste da ih 
podržavamo plaćanjem stanarine, ali koje su to druge potpore? 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktorica. 
 
Merita Bytyçi - mi ih subvencionišemo plaćanjem kirije, prehrambenim paketima iu zavisnosti 
od njihovih zahteva. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ima li neko nešto? Arta Balaj govori. 
 
Arta Balaj - pozdravlja sve prisutne! Kada govorimo o nasilju u porodici, obično govorimo o 
nasilju nad ženama, ja imam malo konkretnije pitanje, želim da pričam malo o nasilju nad 
decom, šta se dešava sa detetom koje je zlostavljano u porodici, koje su procedure , gdje su ta 
djeca sklonjena. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Vlora Gjoci. 
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Vlora Gjoci- kada smo sa djecom, ako ih povežemo sa sigurnom kućom, ili ne završe sve žrtve 
u sigurnoj kući, one mogu ostati kod kuće ili kod svoje rodbine u trenutku kada se desi nasilje 
u porodici, slučaj se predstavlja policiji ili u Centru za socijalni rad, i jedni i drugi zajednički 
vode slučaj, ako su npr. tvoji roditelji lišeni glumačke sposobnosti ili roditeljstva, tom djetetu se 
dodjeljuje zakonski staratelj, ali ako nastavim da ostanem sa majkom ili otac, tada u Centru za 
socijalni rad je figura socijalnog radnika, psihologa, oni leče tu decu da što lakše prebrode 
traumu, uvek je Centar za socijalni rad taj koji se bavi podrškom slučajeva porodičnog nasilje. 
 
Predsjedavajući Skupštine - komplementar direktora, zatim Niman Beqiraj ima reč. 
 
Merita Bytyçi - organ starateljstva radi u Centru za socijalni rad i na osnovu toga, kao organ 
starateljstva, ima pravo da oduzme roditeljstvo u slučaju da je dijete maltretirano, a mi ga 
pošaljemo u porodicu domaćina. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Niman Beqiraj. 
 
Niman Beqiraj - pozdravlja sve prisutne! Imam samo jednu sugestiju da se tokom usmenih 
razgovora direktora ili izvršne vlasti opštine nazivaju ispravnim imenom "žrtve nasilja u 
porodici", a ne imenom koje sam više puta čuo "klijenti", znamo da razlika između njih je velika 
što klijent ide iz zabave, a žrtve zbog nasilja. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- hvala Nimane! Valbona Demaj ima riječ. 
 
Valbona Demaj - pozdravlja sve prisutne! Ja imam jedno drugo pitanje, šta mi kao društvo 
možemo učiniti da spriječimo da dođe do nasilja, a ne samo da pomognemo nakon što je nasilje 
učinjeno, da kao društvo možemo učiniti nešto da to spriječimo. Hvala ti! 
 
 
Predsjedavajući Skupštine- pošto nema rasprave, stavljam na glasanje, ko je to da to ide na 
javnu raspravu? 
 
Napominjemo da je od 27 prisutnih odbornika glasalo  27 glasova za, 0 protiv i ,0 uzdržanih, 
jednoglasno  usvojena  tačka dnevnog reda 'Saopštenje u raspravi o Nacrtu – Opštinske 
strategije za zaštitu od nasilja u porodici (2024 - 2027) i Akcionog plana zaštite je glasali iz 
nasilja u porodici (2024 – 2026). 

 
Predsjedavajući Skupštine - Andi Xhuraj. 
 
Andi Xhuraj - Htio sam samo da čestitam Vlori na elaboratu koji je napravila, nisam čuo bolji 
elaborat čak ni od direktora, a nadam se da će direktori uzeti u obzir kako to treba razraditi. 
Hvala ti! 
 
 
Razmatranje tačke 5. 

 
Predsjedavajući Skupštine- sa zakašnjenjem, ali MALS je vratio ovaj akt na ponovno 
razmatranje, otvorio sam diskusiju o ovoj tački. Florin Dreshaj govori. 
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Florin Dreshaj - kao politički savjetnik ove Skupštine i u ime Pokreta Vetëvendosje, u ovom 
trenutku i trenutku koji dolazi nakon ovoga i nekoliko drugih, imam savjet izvršnoj vlasti da 
bude oprezan sa ovim dogovorima koje sklapaju sa imovinom opštine. Dovodite ih ovde, terate 
nas da glasamo, onda nas MALU tera da žalimo za šta smo glasali, pazite, konsultujte zakon, 
hvala! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Agon Dreshaj. 
 
Agon Dreshaj - pozdravlja prisutne i predstavlja i daje potrebna pojašnjenja o tački dnevnog 
reda. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Florin Drešaj. 
 
Florin Dreshaj - vodeći reditelji nemaju pravo da nam govore šta da kažemo. Nemaju pravo ni 
da nam prijete tužbom, pustite me, ja govorim javno ako imate nešto, neka pošalju na sud, to 
nisu riječi koje direktor može da nam kaže, predsjedavajući dobro zna i ne reaguje. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Hajrush Shoshi. 
 
Hajrush Shoshi - pozdravlja sve prisutne! Smatram da zakon u potpunosti dozvoljava da je 
odluka koju je predsednik doneo na usvajanje i koja je usvojena u ovoj skupštini potpuno 
zakonita. Zato sam zamolio sve svoje kolege da ne poništavaju ovu odluku i da nastave dalje sa 
postupkom. Zakon to jasno kaže, tako da ovu odluku ne treba poništiti, ja sam za to da se ova 
odluka ne poništi. Građanin ima pravo da podnese zahtjev, on je podnio zahtjev za promjenu 
imovine i ja to još uvijek govorim, smatram da je vrlo zakonito i razumno promijeniti tu 
imovinu. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Andi Xhuraj. 
 
Andi Xhuraj - napravili smo praksu da uvek glasamo o bilo kakvom opozivu koji dolazi od 
MALU. Ako smatramo da su to zakonite, onda sam i mišljenja kolege Hajruša, da ne treba 
glasati za ukidanje ovih odluka. 
 
Predsjedavajući Skupštine- da li iko želi da govori? Pošto nije, onda stavljam na glasanje, ko je 
da poništi ovu odluku? 
 
 
Nalazimo da je od 26 prisutnih članova Skupštine sa 15 glasova za, 0 protiv i 11 uzdržanih, 
Odluka 00.br.195/2023 od 30.11.2023. godine o razmeni privatne nepokretnosti sa 
nepokretnom imovinom opštine Istok je nije poništena. 

 
 
Razmatranje tačke 6. 

 
Predsjedavajući Skupštine- Pozivam direktora Agona Dreshaja. 
 
Agon Dreshaj- predstavlja tačku dnevnog reda i daje potrebna pojašnjenja. 
 
Predsjedavajući Skupštine- hvala! On je otvorio diskusiju, Agron Gashi je zatražio riječ. 
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Agron Gaši - dugo smo razgovarali o poslednjem sastanku i bili smo protiv, ova tačka nije kao 
tačka pre ovog, oni su ovo pretvorili u nešto drugo. Imam još jedan problem koji je Florini 
ranije spomenuo. Računam da smo dvije godine na svakoj sjednici imali po jedan povratak, tj. 
ne poštujete zakon jer zakon jasno precizira ko može, a ko ne. Čak i ako to vratite sa člankom 
koji niste poštovali, gubite nam vrijeme, a hoćete da ga ukinete protiv ministarstva. Vidite 
zakon, članak, žao mi je ponekad što naša imena idu tamo u svakoj odluci koju nam vrate. Na 
prošlom sastanku smo dosta razgovarali, vidio sam to i znao sam da je to protivzakonito, mi 
nismo protiv biznisa nego protiv kršenja zakona. Kolege Hajrush i Haki treba da se izvine zbog 
izjava koje su dali, dobili smo pritužbe privrednika na predmetni slučaj. Treba postojati 
dosljednost, sagledavanje zakona i povlačenje riječi Hajrushi. Podržavamo mnoge odluke koje 
su bile u skladu sa zakonom, ali ne i u suprotnosti sa zakonom za određeni posao. Zahtjev koji, 
prije nego što je posao i započeo, želite da ga podržite za nešto drugo gdje on sam ne 
funkcionira. Ja kao predsjedavajući imam ovdje primjedbe jer se te odluke poništavaju i treba 
da budem konkretniji i u zahtjevima i u govorima. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- hvala! Hajrush Shoshi ima riječ. 
 
Hajrush Shoshi - u početku sam odgovorio Agronu. Niko me nije tjerao da tog dana uzmem 
riječ i branim bilo kakvu nezakonitost. Ako zakon kaže za razmjenu imovine (odnosi se na 
određene članove), ako mi neko tvrdi da je ova skupština prekršila 10% ili je odlukom koja je 
donesena razmijenjeno 10% ulaganja, ja se izvinjavam. . Ipak, čvrsto vjerujem da je tog dana 
Skupština donijela odluku za dobrobit poslovanja i dobrobit građana. Ja sam protiv poništenja 
ove odluke, neka to donese sud, da dokažem ko je bio u pravu, nakon odluke suda, ako nisam 
bio u pravu, ja ću se izviniti, ali nije u redu. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Niman Beqiraj. 
 
Niman Beqiraj - ovde u obrazloženju kaže da delatnost za koju je imovina data na korišćenje 
nije u skladu sa onim što je tražio pre dve godine. Problem je što su promijenili odredište. MLU 
ga je vratila u tu svrhu, odnosno vratila sve do početka. Znamo da čovjek može uzeti određenu 
imovinu i tražiti od njega da napravi neku zgradu, ali ako tu zgradu podigne sedam ili osam 
spratova, nakon dvije godine tražiće novi zahtjev za nove pregovore.i na kraju gubi efekat zbog 
kojeg je dat na početku. Podržavamo ovo ukidanje i glasat ćemo za njegovo ukidanje. Čak i ako 
se radi o podršci biznisu, kako je rekao Hajrushi, spremni smo da damo predmetnom biznisu 
veći komad zemlje negdje drugdje, jer sa 25 radnika, zapravo, sa jedno i po zlato, ne znam gdje 
da poslati ih. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Hajrush Shoshi. 
 
Hajrush Shoshi- Garantujem da objekat nije izgrađen bio bih za ukidanje, ali šta ćeš sa 
objektom, ako Nimani ima moć da me odvede i pošalje taj objekat negde drugde, prihvatam , 
oni su preko 500 m objekta, to nije uopste uticalo na investiciju odlukom koja je doneta, 
dozvoljena vam je aktivnost koja mozda za mene nije bilo razloga da ulazim u Skupstinu, 
imamo na desetine nekretnina koje su zauzete nikada nismo imali priliku da se više 
oslobodimo. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- onaj ko je gradio objekat, vjerujem da ga je planirao za prvu 
djelatnost za koju je donio odluku, ako je racunao da gradi zgradu uradio je to bez plana, kako 
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se moze graditi bez dobijanja odobrenje Skupštine. Nikad ne možeš naći izgovor, neko je 
napravio predmet i ostavio ga, nema smisla. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Hajrush Shoshi. 
 
Hajrush Shoshi - Vjerujem da ima građevinsku dozvolu izdatu od strane Skupštine opštine. I 
radi se po svim pravilima koja predviđa dozvola, ako je izašlo van dozvole, tražio sam da 
intervenišem, samo je tražio da se doda aktivnost. Niko ga ne brani da pregovara, Nimani i 
njegove kolege su podneli žalbu MALU, ja nisam za to da se to ukine, neka sud odluči. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Niman Beqiraj. 
 
Niman Beqiraj - Nikada nisam rekao da objekat nema dozvolu, ali sam naglasio da ima 
dozvolu za ono što je i dobio. On ima prve pregovore za prvi posao, dozvolite mi da nastavim 
aktivnost, ne preuzimamo. Ovaj oblik žalbe MALS-u je naša jedina adresa na koju mi, kao 
odbornici, možemo da uložimo žalbu u slučajevima kada se ovde u Skupštini koristi grubost 
brojeva. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- pošto više nema rasprave, stavljam na glasanje, ko je taj da poništi 
ovu odluku? 
Konstatujemo da je od 24 prisutnih članova Skupštine sa 14 glasova za 5 protiv i 5 uzdržanih, 
ne poništava se Odluka 00.br.209/2023 od 28.12.2023. o dopuni i izmeni odluke 00br.13/2020 o 
davanju na korišćenje putem pregovora nepokretne imovine opštine sa "Ulpiana Balaj" doo, 
 
Razmatranje tačke 9. 

 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Agon Dreshaj. 
 
Agon Dreshaj- predstavlja tačku dnevnog reda, Razmatranje i usvajanje Predloga - Odluke za 
zamenu nepokretne imovine opštine privatnom imovinom na ime gđe. Herolinda Osmanaj. 
 
Predsjedavajući Skupštine - hvala direktore! Da li neko želi da govori? Nakon što se ne stavi na 
glasanje, ko treba da odobri ovu odluku? 
 
Napominjemo da na tačku dnevnog reda, Razmatranje i usvajanje Predloga – Odluke o zamjeni 
nepokretnosti opštine privatnom imovinom na ime gospođe Herolinda Osmanaj, usvaja 19 
prisutnih poslanika sa 16 članova Skupštine. glasova za 1 protiv i 2 uzdržana. 
 
Razmatranje tačke 7. 

 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Agon Dreshaj. 
 
Agon Dreshaj - postavlja tačku dnevnog reda Razmatranje i usvajanje Predloga - Odluke 
o razmjeni nepokretne imovine opštine privatnom imovinom na ime Ismet Halimaj. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ko želi da raspravlja o ovoj temi? Pošto niko ne stavlja na 
glasanje, ko treba da odobri ovu odluku? 
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Napominjemo da je tačka dnevnog reda Razmatranje i usvajanje Predloga – Odluke o 
zamjeni nepokretnosti opštine privatnom imovinom u ime g. Ismet Halimaj. 
 
 
Razmatranje tačke 8. 

 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Agon Dreshaj. 
 
Agon Dreshaj - iznosi tačku dnevnog reda Razmatranje i usvajanje Predloga - Odluke o zamjeni 
nepokretne imovine opštine privatnom imovinom na ime Arsim Avdijaj. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ko želi da raspravlja o ovoj temi? Da li je Negjdet Ramaj tražio reč? 
 
Negjdet Ramaj- Želeo sam da znam da li je ta opštinska parcela zauzeta ili slobodna, pa šta 
želite da date g. Arsim Avdijaj, a jesi li ti tamo išao trotoarom o kome govorim ili je on otišao, 
kako se to desilo? Zato što mi se čini da mi donosimo neke odluke, da se političko cenkanje 
zaista dešava, ali zahvaljujući mudrim ljudima, MALS kontroliše te stvari i hijerarhija je 
odlučivanja, a oni ih vraćaju i kontrolišu. Dobro je razjasniti ove stvari. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor. 
 
Agon Dreshaj - dio trotoara je uzela opština za svoj projekat. Ne postoji vrsta pregovora 
Negjdet, postoji hijerarhija, ali postoji i sud, mi to nismo uradili kao opština, ali mnoge opštine 
to često rade tako što šalju predmete koje je MALS vratio sudu, čak i za ovu odluku- izrada je 
skupštinska i neka to proceni sud. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Negjdet Ramaj. 
 
Negjdet Ramaj - Imam informaciju da je dio iza "Jafa Marketa" gdje želite da ga date dotičnoj 
osobi zauzet. Još ranije kada ste spomenuli to imanje u Gurakocu, rekli ste da želimo da bude 
win-win, a ispostavilo se da je greška, jer postoje kuće izgrađene na opštinskom zemljištu i 
moralo se pomenuti, ako hoćete. da legalizujem kuce i ja sam bio tu radi legalizacije doticnog, 
ali ne dolaskom na tu verziju zastranjivanja, mi popravljamo reku a reka je udaljena jedan 
kilometar od te parcele. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- evo rekao je jedan odbornik da je blizu reke, i mene je to zbunilo, a 
ja sam zamerio direktoru što mi nije pokazao, sad mu kažem gde su ta imanja. 
 
Agon Dreshaj - greška je bila u nazivu reke, rečeno je reka "Istogu", pričali smo o reci ali reka 
"Istogu" nije pomenuta. 
 
Predsjedavajući Skupštine- ali ima vode koja prolazi, ne znam kako se zove. Želi li još neko 
razgovarati? Pošto ne, stavljam na glasanje, ko će odobriti ovu odluku? 
 
 
Napominjemo da je tačka dnevnog reda Razmatranje i usvajanje Predloga – Odluke o zamjeni 
nepokretnosti opštine privatnom imovinom u ime g. Arsim Avdijaj. 
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Razmatranje tačke 10. 

 
Predsjedavajući Skupštine- imamo tačku dnevnog reda koja je predložena za današnju 
sjednicu, saopštenje uz preporuku Ministarstva finansija, rada i transfera povodom prijedloga 
savjetnika Negjdeta Ramaja, za oslobađanje članova boračke ' porodice. Pozvao sam direktora 
Genca Ademaja da nam to iznese analitički. 
 
Genc Ademaj - Predlažem da se u član 15 Uredbe o porezima, naknadama i kaznama unese 
novi stav koji treba da bude u skladu sa Zakonom br. 04 L-054 o statusu i pravima šehida, 
invalida i boraca, članova Oslobodilačke vojske Kosova, civilne žrtve i njihove porodice od 
opštinskih administrativnih taksi. Neka ovo usklađivanje ostane. 
 
Predsjedavajući Skupštine- imamo i prijedlog Andi Xhuraj, nije ušla u Odbor za politiku i 
finansije, ne znam da li je legalno pitanje puštanja pripadnika policije, što to dovodi direktno 
do ja? 
 
Genc Ademaj - ovo može biti dio ovog pasusa, kao nastavak rečenice da se doda oslobađanje 
policajaca na opštinskom nivou, pa se može i ovo uključiti, to je opštinska taksa, oni su naši 
prihodi, tako da možemo učini to. Zamolio sam vas da zajedno sa pravnim službenicima 
izvršite tačno imenovanje, samo što smo zajedno definisali kategorije koje su. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- pa smo se složili po ovom pitanju. Ko će odobriti prijedloge 
Negjdeta Ramaja i Andija Xhuraja? 
 
Nalazimo da su predloge Negjdeta Ramaja i Andija Xhuraja usvojila 24 prisutna člana 
Skupštine sa 24 glasa za, 0 protiv i 0 uzdržanih. 
 
Razmatranje tačke 11. 
 

Predsjedavajući Skupštine - pojašnjenje je dao direktor kada ga je predložio za tačku dnevnog 
reda. Ima li neko nešto o ovoj tački dnevnog reda? Zašto to ne staviti na glasanje? Ko treba da 
odobri ovu tačku dnevnog reda? 
 
Napominjemo da je od 24 prisutnih odbornika sa 15 glasova za 4 protiv i 5 uzdržanih, tačka 
dnevnog reda Razmatranje Odluke koja se odnosi na zahtjev KRM „Životna sredina“ 
operativne jedinice Istok za podizanje cijene naplate. , odobrena je usluga transporta i 
skladištenja otpada. 
 
Razmatranje tačke 12. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Floriana Maxharraj. 
 
Floriana Maxharraj - pozdravlja sve prisutne! Do 22. februara bio je otvoren poziv Ministarstva 
životne sredine, prostornog planiranja i infrastrukture za određivanje lokacije za izgradnju 
pristupačne stambene zgrade. Da li ste kao izvršni direktor uspjeli popuniti traženu 
dokumentaciju i podnijeti zahtjev na vrijeme? Ima pritužbi od strane privrednih subjekata, koji 
svoju delatnost obavljaju sa čvrstim otpadom, kompanija vam ne nudi rešenje, molim izvršnu 
vlast da ponudi rešenje za preduzeća uopšte koja obavljaju svoju delatnost i da budu fer prema 
njima. Hvala ti! 
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Predsjedavajući Skupštine- direktor Agon Dreshaj. 
 
Agon Dreshaj - da, opština se odazvala pozivu ministarstva, poslali smo svu dokumentaciju 
koju su tražili. Sada čekamo odgovor. 
 
Reč ima predsednik Skupštine - Niman Beqiraj. 
 
Niman Beqiraj - Imam sljedeće zahtjeve i pitanja za ovaj sastanak. Riječ je o zahtjevu mještana 
sela Vrelle za javnom raspravom na kojoj bi se odlučila o sudbini stare zgrade rasadnika koja se 
nalazi u centru sela. Trenutno se objekat ruši noću, a prema riječima stanara, pretvoren je u 
sklonište za osobe koje mogu koristiti i zabranjene supstance. Ako se njegovo uništavanje 
zaustavi na vrijeme, može se koristiti u zavisnosti od zahtjeva stanovnika tokom tog saslušanja, 
kao što je centar za mlade ili seoska kancelarija. Imam molbu jednog građanina sa posebnim 
potrebama koji kaže da nailazi na poteškoće pri spajanju na trotoar zbog visine ivica, uglavnom 
u centru, te traži da se i ubuduće razmatra ova kategorija. Kao i još jedno pitanje mještana 
mjesne zajednice Vrella koji pitaju da li će kancelarija u Vrela biti u funkciji i da li će se usluge 
pružati iz ureda u Vrela  budući da objekat postoji i funkcionirao je i ranije do slučaja 
obavešteni smo i ranije. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Genc Ademaj. 
 
Genc Ademaj - za objekat bivšeg vrtića u Vrellu su tu direktor obrazovanja i direktor socijalne 
zaštite, projektovali smo ga zajedno sa timom "NALAS-a" i Saveza opština koji se trude da to 
bude dnevni boravak za djecu sa smetnjama u razvoju ograničen, a zbog nepostojanja ovakvih 
sadržaja, predložili smo da to bude bivši vrtić u Vrellu. Spremni smo da sufinansiramo 
renoviranje i rad tog centra. Što se tiče drugog pitanja, ivice, istina je da je loše ostavljeno, ali će 
se položiti dio asfalta i onda će se uredno izravnati. (Daje dodatna pojašnjenja u vezi sa 
pitanjem.) Kao i kod službe civilnog statusa, obaveza je opština da sprovedu da se državne 
kancelarije zatvore u urbanim sredinama i da se svi presele na jednu lokaciju iz bezbednosnih 
razloga podataka građana. Naredba je da se svi u Istoku ujedine na jednoj lokaciji. Njihova 
refunkcionalizacija je nemoguća jer to ne dozvoljava ni ministarstvo. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine - Ajše Metaj. 
 
Ajše Metaj - Postavila sam ova pitanja na koja želim da se pozabavim ranije. Prvo je pitanje 
kada će se nastaviti radovi u sportskoj dvorani u Vrellu, jer su tamo zapravo radovi 
zaustavljeni i ugovori su raskinuti, objekat je ostao neiskorišćen. Drugo pitanje je vezano za 
dnevni boravak koji je blizu policije, i ovaj je ostavljen kao neiskorišćen objekat, mogu ga 
zloupotrebiti mnogi koji, pošto je neophodno, postoji veliki broj porodica koje traže sklonište za 
svoju decu ... kada će se nešto u ovom pravcu operacionalizovati ili raditi. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktorka Vlora Vuthaj. 
 
Vlora Vuthaj - pozdrav za sve prisutne! Što se tiče sportske dvorane u Vrellu, mi već imamo 
gotov projekat, ugovor koji je bio unapred je raskinut, projekat je gotov i verujem da će tokom 
marta meseca proći kroz procedure nabavke i tada će početi radovi. Hvala ti! 
Govori predsjednik Skupštine - direktor Naim Behlulaj. 
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Naim Behlulaj - prema ministarstvu je otišlo deset ugovora za otpremnine koji imaju isti 
problem kao i mi, među njima je i naš rasadnik, uvijek u koordinaciji sa bivšim šefom poslova 
koji su postigli dogovor o raskidu ugovora, a ja Vjeruju da će vrlo brzo prema riječima 
ministarstva izaći na tender i radovi će početi. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Arta Balaj. 
 
Arta Balaj - Imam pitanje za direktora poljoprivrede, kada će se nastaviti radovi na kanalima za 
navodnjavanje u selima Llukac i Begut i Lluga pošto su radovi već dugo počeli i stanovnici žele 
da znaju kada će se raditi nastavite sa ostatkom preostalih. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- direktor Genc Ademaj. 
 
Genc Ademaj - ponovo smo raspisali tender i nažalost ponude su premašile planirani rok, sada 
će ove godine projekat ponovo biti prebačen, vjerujem da će projekat od sredine ljeta ako se 
transfer izvrši na vrijeme ponovo biti raspisan i želimo da projekat bude dobro isplaniran i da 
se ne ponavlja, to je projekat od prihoda koji se prenosi do trenutka kada se realizuje. To je 
razlog zašto je ostala nerealizovana. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Negjdet Ramaj. 
 
Negjdet Ramaj - meštanin sela Padalište u naselju "Imeraj", gde je popločano nekoliko sokaka, 
kaže da je popločana aleja od 70 metara, ali da nije završena do kraja. Imam i molbu jos jednog 
stanara na putu za Rakosh, tamo se maloprije desila saobracajna nesreca i nakon nesrece jedan 
auto je upao duboko u dvoriste i ugrozio clanove njihove porodice, da li je moguce postaviti 
zidni štitnik jer je magistralni put i njime upravlja opština. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Fjolla Ukaj. 
 
Fjolla Ukaj - pozdravlja sve prisutne! Imam pitanje, ulica "Qazim Loxha" u Banji, građani pitaju 
kada će biti obavljeno osvetljenje u tom delu i mučenje pošto je nedostatak osvetljenja u tom 
delu pumpi gde se nalaze počeo da postaje otpad. deponija i pitanje Drugo, zapravo ponavljam 
preko dvadeset i trideset puta, kada će se graditi trotoar od KKMF do Banje? 
 
Predsjedavajući Skupštine- Genc Ademaj. 
 
Genc Ademaj- Negjdet u vezi sa tim delom puta u naselju "Imeraj" pošto su adresirani zahtevi, 
svi putevi koji su asfaltirani. Ne znam tačno put koji je građanin spomenuo, pozivam ga da 
dođe da vidi šta je. Što se tiče onog u Rakošu na magistralnom putu, nesreće koje se dešavaju 
su zbog velike brzine, to je u okviru Ministarstva za infrastrukturu, potrebna nam je prethodna 
dozvola za šta god da se radi duž regionalnih puteva, videćemo zajedno sa direktorom javnih 
službi, koje su mogućnosti, dobro je doći i postaviti zahtjev ako to nije uradio, obratićemo se 
ministarstvu, ako ne uradi, uradićemo kapitalni projekat i obezbijediti te stanovnike tamo bez 
problema. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Abedin Kabashi. 
 
Abedin Kabashi - hvala Fjolla na pitanju! Oni nisu baš planirani za ovu godinu, bilo bi dobro 
da kada dođe vrijeme za javne rasprave u KAB-u da ih uvedemo, imamo planirane alate za 
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uticaj javnosti za ovu godinu, ali taj dio nije planiran, ove oblasti su urbaniji, trotoar će se 
sigurno uraditi iduće godine i sa vašom inicijacijom za odbornike. Hvala ti! 
 
Predsjedavajući Skupštine- Haki Podrimaj. 
 
Haki Podrimaj - Imam pitanje za direktora Genca Ademaja, pitanje građanina Gurakovca, kada 
će biti asfaltiran trotoar od srednje škole u Gurakovcu do naselja "Noshaj" zbog velikog broja 
učenika, jer se tamo nalazi velika brzina automobila. 
 
Predsjedavajući Skupštine- Genc Ademaj. 

Genc Ademaj - u zavisnosti od prioriteta, normalno je da je svaki zahtev koji se 
postavi primeren, i dobro je pokušati da ga sprovedemo, na primer Gurrakoci sa dela 
trotoara gde se ostavlja do naselja "Noshaj" je veoma veliki deo, za Gurrakoc, dakle od 
gradjana, najprioritetniji je bio deo od tehnicke skole do novih naselja, jer je poseceniji od 
ovog drugog naselja, jer je u ovom koji ste spomenuli prevoz do skola. je dogovoreno, ali 
dobro je da kada treba održati javnu raspravu, doći i službeno se obratiti na zahtjev, i u 
zavisnosti od prioriteta, to dođe u red. Hvala ti! 

 
 
Predsjedavajući Skupštine 
Zahvaljujem svima na strpljenju i doprinosu, 
Zelim svima uspješnu ovu godinu 
Proglasio je današnji sastanak zatvorenim. 
Hvala na učešću, pozdrav na naredne sastanke. 
 
 
 
                                     Sastanak je završen poslovnim u 12:35 sati.  

 
Zapisničar ,                    Predsjedavajući Skupštine 
 Vjosa Hysenaj                                                                               g. Enver Rugova 
   


